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	31.1.2023  10:02Jarmila Němečková

	Lyžaři a LOB na ZODM 2023
	USK borci byli vidět: Eva Baldrianová byla dvakrát 3. ve sprintu a middlu, Vilda Štrait získal stříbro z middlu a na sprintu 5. místo, Jakub Kučera bojoval, ve sprintu od medaile 3´,  8. místo na krátké a 5. ve štafetě. Pavlína Malečková byla 5. v middlu, 8. ve štafetě a 11. ve sprintu. Krásný styl na hladkých měla Klárka Zakouřilová a Kačka Kučerová i Ema Mrázová a last minute povolaný Petr Gajda. Vše se dá pustit ze záznamu nebo studovat v ORIS. Gratulace k vzorné reprezentaci!!

	3.1.2023  10:26Jarmila Němečková

	PF 2023
	Vše nejlepší v sezóně 2023 - hodně štěstí, pevné zdraví a radost ze setkání a zážitků na závodech. Nějaký úspěch se určitě taky dostaví.

	6.11.2022  8:50Jarmila Němečková

	Pořádali jsme, NOB mistři Prahy z USK
	Sezónu pražských oblastních žebříčků ukončila naše klasika na Brdech, poslední z námi pořádaných 4 závodů. Všem dík za pomoc a koláče, počasí vyšlo, závod také. Na konec sezóny ještě proběhlo komorní Mistrovství Prahy v NOB a USK zde získalo oba oblastní tituly - Vllda Štrait a Bára Baldrianová byli z Prahy nejrychlejší.Díky celodennímu dešti a prudkým stráním Keltského hradiště to byl nejskluznější závod sezóny :-)
Dan B odjel dokončit misi JWOC 22.

	6.11.2022  8:38Jarmila Němečková

	V ORISU zadány licence pro rok 2023
	V ORIS jsou licence pro sezónu 2023. V USK má 13 borců a borek áčko a 18 béčko. Dobrá práce. Další šance jsou zjara, tak neležte v zimě na gauči. Do TSM středo+pražského regionu má díky zpřísnění kritérií našlápnuto méně lidí než letos, od nás předběžně Vilda, Dan, Dom, Filip, Adam. V SCM Praha + STč budou zařazeni všichni áčkaři, a dále béčkaři  15-16 let. V případě systematického tréninku budou mít přístup na akce těchto tréninkových skupin. 

	19.9.2022  20:17Jarmila Němečková

	Skončil žebříček B
	Celkové výsledky žebříčku B a zisky licencí pro naše borce můžete najít tady: https://oris.orientacnisporty.cz/Vysledky?id=6933

Komu se nedařilo na jarním žebříčku oblasti nebo v žebříčku B Čechy, má ještě šanci na licenci B v podzimní části oblastního žebříčku. Začíná 28. září a končí naším závodem 23. října. 

	19.9.2022  20:11Jarmila Němečková

	Úspěšné dvojí pořádání
	Zkušená parta  11. června zavzpomínala na VŠ studia a ve svém tehdejším tréninkovém prostoru (pod a na Vidouli) uspořádala OM štafet.Super zázemí  u hospůdky Železná pana pro závod a vyhlášení PPŽ dalo zapomenout na tvrdý podmínky u Struhařova. 8. září zase naši mladí a nadějní pořádali Podvečerní O-běh Folimankou. Možná jim přibylo pár vrásek a zkušeností, celkově byl však závod pěkný a závodníci spokojení. Poprvé jsme byli i pod zemí...Díky za podporu P2.

	9.6.2022  20:44Jarmila Němečková

	Bramborový Žaket Pohár žactva
	V letošním poháru žactva se pravidelně účastnila i skupina našich žáků. Vzhledem k tomu, že jsme prakticky neměli nikoho v kategoriích D10, H10, je 4. místo v soutěži družstev vlastně úspěch. 
Další bramboru za celkové pořadí přidali Pepa Baldrian a Matyáš Rod, v sobotu si po štafetách jde pro pohárek za 3. místo jen Anežka Rodová.

	29.4.2022  12:56Jarmila Němečková

	Třídenní ve 28 hodinách za námi - Díky!!
	9. dubna sraz v 15:00 -stavba shromu; start MČR NOB 20:40 - 532 startujících, 75 kontrol, konec stahování 03:00; 10. dubna ráno v 9 sraz na roznos 85 kontrol ŽA - 582 startujících od 00= 11:30; oblasťák a veřejný závod - skoro 1000 startujících od 14:15. Konec cíle 18:00; konec stahování a úklidu 20:30. Díky hasičům za otrysk silnice, louka se rovnala celé úterý ve 3-6 lidech. 
Závod se líbil, i když počasí bylo hnusné a neodrazil grilovací bufet. Mákli jsme si. Díky všem!!

	31.3.2022  10:41Jarmila Němečková

	Dolyžováno - LOB is not dead
	Lyžařská sekce se na sezónu 21/22 připravila výborně. Vyděsila hladké lyžaře supr výkony. V Českém poháru LOB zvítězila v D14 Pavlína, Klárka byla třetí a KačkaK 9., v D17 byla HankaM 2.., EvaB 6. a v junirokách Markul 3. V H14 KubaK 14., v H17 David Elleder 3. a Vilda 6. V juniorech 5. Matyáš a 6. Adam Titz. Kryštof také přišel LOBu na chuť a výsledkem je 6. místo v elitě. Četná přední místa hostů a veteránů. Vpád Kryštofa do repre. JMS se bez našich také neobešlo. O tom snad někdy na uskob.4fan.cz

	19.1.2022  17:41Jarmila Němečková

	Chystáme na 2022
	Co čeká náš oddíl v roce 2022?
Kromě účasti na pěkných závodech i pořádání:

9. a 10. dubna MČR NOB, Český pohár a oblasťák u kocoura Mikeše (Struhařov)//

11. června OM štafet v Motole//

8. září Podvečerní O-běh Folimankou//

23. října oblasťák na klasice. 

Holt slušnej oddíl..

	10.10.2021  23:13Jarmila Němečková

	MČR štafet a klubů - medaile pro dorost!
	Veteráni zdecimovaní úrazy a menší ochotou cestovat do Kladska sestavili pouhé družstvo DH225, které obsadilo 8. místo. Štafeta dam byla 5. a pánové 11.
Dorost (+ 3 žáci) přetavil 5. úsekem Dana a finišem Adama slunečnou neděli v klubové zlato + dvojce finišovala Verča Arnoštová pro 15. místo! Sobota se podařila spíš klukům, byli stříbrní a 18, u děvčat trumfla druhá štafeta 14. místem 22.  jedničku. V lize klubů to vyšlo na 2. místo, v ČPŠ byli kluci také zlatí. Gratulace! Fotky na evaleva.rajce.idnes.cz

	4.10.2021  15:24Jarmila Němečková

	Závěr ČP MTBO a MČR družstev 
	Míša Lacigová, Lady Boss víkendu, píše: O víkendu 2. - 3. října 2021 biková sekce oddílu uspořádala ve 
Zbraslavicích poslední kolo Českého poháru MTBO v této sezóně a MČR+Veteraniádu družstev. Závody se povedly, počasí nám přálo a všichni závodníci si závěr sezóny užili jak v lese, tak i na menším sobotním večírku. Děkuji všem pořadatelům z řad oddílových bikerů i nebikerů, kteří přijeli pomoc. Více v Oris.


	10.9.2021  12:54Jarmila Němečková

	Pořádali jsme dvě akce WOD
	V rámci celosvětového World Orienteering Day jsme připravili dvě akce - Podvečerní Oběh Folimankou s účastí téměř 200 hodnocených závodníků a celotýdenní pevné kontroly u Slivence, tam se stále lze vypravit.
Fotky z Folimanky najdete na evaleva.rajce.idnes.cz
Děkujeme všem pořadatelům, kteří přiložili ruku k dílu, letos sbírali zkušenosti hlavně dorostenci. Tratě po obou stranách Nuselského údolí docela zamotaly účastníkům hlavy, krásné počasí to jen podtrhlo, nespokojeného závodníka jsem nepotkala. Výsledky a mapy jsou v ORISu. Akce byly podpořeny MČ Praha 2 a Praha-Slivenec, děkujeme.

	22.8.2021  18:25Jarmila Němečková

	Trojnásobný medailista z ME
	Dan Bolehovský si z litevského ME dorostu veze medaile ze všech disciplín - zlato z longu, ve štafetách vytáhl tým ke stříbru a ve sprintu má bronz. Dan se stal s brněnským kolegou Janem Strýčkem se stejným tripletem nejúspěšnějším účastníkem z české výpravy a asi i celého MED.

Velká gratulace, Danieli!

	16.8.2021  18:27Jarmila Němečková

	Mládež na STK a 10mila
	Naše mládež využila možnost potrénovat ve Švédsku, ať už na oddílovém výjezdu nebo na stacionárním tréninkovém kempu zaštítěném ČSOS. Zúročili to při startu na mládežnické Tiomile. Žáci Vilda Š - Pavlína M - Vojta Teringl - Eva B navázali na předchozí roky 3. místem, když se celou dobu pohybovali na špici. Dorostenci nasadili 2 týmy. oba šly dobře, všechny terčíky ale měla  jen dvojka a skončila 22. Dominik běžel výborně za svůj nový gympl Eksjö a přispěl k 2. místu. Více v mapovém archívu a na https://eventor.orientering.se/Events/Show/30553

	30.6.2021  12:19Jarmila Němečková

	Ohlédnutí za 2020, závěr jarní sezóny
	Na výročním grilování byl nejlepším běžcem oddílu USK za rok 2020 vyhlášen Dan Bolehovský, nejúspěšnější lobačkou Hanka Malečková a nejlepší bajkerkou Martina Tichovská. Vyzdvižena byla aktivita trenérů mládeže během prvního roku covidu. Že nepoklesla ani letos, dokazuje zisk 12 B licencí z jarního oblastního žebříčku, úspěšná byla hlavně děvčata, některým klukům, kteří běhali dobře, chyběly závody. Krásné léto, přijeďte zafandit na WOC ! Žáky čeká soustředko na Zdravotníku a Slovance, dorost jede na dlouhý kemp do Švédska.

	24.6.2021  11:02Jarmila Němečková

	Stříbro v družstvech Žaket PPŽ
	Pražský pohár žactva běhalo stabilně asi 15 žáků, ale suprově. Naše družstvo bylo druhé! D10: 1. Anežka, H10: 1.Pepík, D14: 1.Evička a H12. 2. Kuba. Ve finálových Klackoštafetách nikdo nebyl DISK - naopak všichni běželi pěkně a desítky Pepík-Adélka-Daník dobyli stříbro stejně jako Eva-Štěpán-Matyáš v DH14. Dvanácky byly čtvrté jen hodně těsně. Pochvala rozbíhačkám, Anežka, Pavlína, Evička rozsekaly většinu kluků. https://evaleva.rajce.idnes.cz/Klacky_11_OPEN_2021

	14.6.2021  11:44Jarmila Němečková

	Výroční grilování
	29. června se sejdeme na loděnici USK v Malé Chuchli. Sraz na výroční grilování od 18:30 , pokud si tam někdo chce zaběhat, tak o hodinu dřiv.  Ideální je dorazit na kole nebo četnými linkami MHD z Lihovaru nebo Smíchovského nádraží.

	19.5.2021  17:18Pavel Horak

	B-čka Jablonec 30.5.
	Ahoj, dá se přihlašovat na B-čkový závod příští týden v Jablonci. Sice se to tváří v systému jako zamčeno, ale přihlásit se dá. Starosta

	5.5.2021  22:32Jarmila Němečková

	Dvojboj - pořádáme 15. a 19. máje
	Mrkněte do ORIS, pořádáme 15. května Májové brdské proběhnutí a 19. května 2. ŽPPŽ, obojí ve formě měřených tréninků s velmi omezenými kontakty mezi pořadateli i závodníky. Startovní vlny s 1 startujícím v minutě, dva starty, 2 cíle, minimum služeb s cílem omezit kontakty. Kdo je mládež může i běžet. 
Tak ať máme pěkné počasí!

>>Všechny novinky
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